
Prokuratura  zbada  czy  film
Vegi opowiada prawdę
7 lutego 2021
Czy  przedstawiona  w  filmie  dokumentalnym  „Oczy  Diabła”,  w
reżyserii Patryka Vegi, historia handlu dzieci wydarzyła się
naprawdę?  To  chce  zbadać  Państwowa  Komisja  ds.  Pedofilii,
która zwróciła się w tej sprawie do Prokuratora Krajowego.
Film jest udostępniony za darmo na „YouTube” przez reżysera.

W  swoim  najnowszym  filmie  Vega  pokazuje  proceder  handlu
dzieci, które według reżysera mają być sprzedawane na organy
lub do domów publicznych.

Teraz historią opowiedzianą w dokumencie reżysera ma się zająć
prokuratura. „Państwowa Komisja ds. Pedofilii zwróciła się do
Prokuratura Krajowego z prośbą o udzielenie informacji, czy
prowadzone  są  czynności  mające  na  celu  wyjaśnienie
przedstawionych  w  wyżej  przywołanej  produkcji  okoliczności,
które wskazują na możliwość popełnienia szeregu przestępstw –
w tym nadużyć seksualnych wobec małoletnich poniżej lat 15” –
czytamy w komunikacie opublikowanym przez komisję.
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